



# COOL SENSE

## 冰酷降温沐浴露

Cavalor CoolSens is a concentrated liniment containing a mixture of essential oils used to wash, refresh and cool the horse's body, muscles and legs.

Cavalor CoolSens 是一种浓缩搽剂，含有混合精油，用于马沐浴，唤醒，体表降温、对发热的肌肉和腿部实现有效冷却。

### 1.THE IMPORTANCE OF COOLING DOWN 降温的重要性

Just like humans, horses sweat to maintain their body temperature. The difference is that they have more muscle mass and a relatively small skin surface, making it difficult to cool down. While to us, riding in 20 °C feels pleasant, for horses, everything above 10 °C feels warm.

就像人类一样，马会出汗以保持体温。不同之处在于它们有更多的肌肉质量和相对较小的皮肤表面，因此很难实现自我降温。虽然对我们来说，在 20°C 的温度下骑行感觉很舒服，但对于马来说，10°C 以上的一切都感觉温暖。

It is very important that sweating horses cool down properly to prevent muscle soreness and permanent damage to the body. If the horses continue to sweat, it means they are still too hot. Refresh your horse with cold or lukewarm water. Adding Cavalor CoolSens to the water will increase and prolong the cooling down.

对出汗的马进行适当的降温非常重要，以防止肌肉酸痛和对身体造成永久性伤害。如果马继续出汗，则表示它们仍然太热。用冷水或温水让你的马焕然一新。将 Cavalor CoolSens 冰酷降温沐浴露 添加到适量水中，会有效增加并延长冷却时间。

### 2.A REAL WELLNESS TREATMENT 真正的健康护理

Cavalor CoolSens is the ideal wellness treatment if you want to spoil your horse after a heavy effort or simply on a hot summer day. Enjoy quality time together and watch your horse recuperate and dry fast with a brilliant shine

Cavalor CoolSens 是理想的健康护理，如果您想在费力的 努力后或只是在炎热的夏日宠坏您的马 匹。一起享受美好时光，看着您的马恢复体力 并快速干燥并散发出耀眼的光芒。

### 3.EFFECTIVE NATURAL 天然有效

Cavalor CoolSens contains essential oils such as menthol, eucalyptus radiata and tea tree oil.

Cavalor CoolSens 含有薄荷醇、辐射桉树和茶树油等多种植物精油。

Menthol and eucalyptus have a miraculous effect on the sensory nerves by stimulating those that produce a cool, soothing sensation to refresh tired, aching legs. Furthermore, they inhibit a specific pain receptor, making them an effective topical analgesic.

薄荷醇和桉树对感觉神经有神奇的作用，它们能刺激那些产生凉爽、舒缓感觉的感官，以使疲惫、酸痛的双腿恢复活力。此外，它们抑制特定的疼痛感受器，使其成为有效的局部镇痛剂。

In addition to its local cooling and analgesic properties, menthol can speed up the healing by dilating blood vessels. This increases blood flow to the affected area, which is an important factor in alleviating muscle and joint soreness.

除了局部冷却和镇痛作用外，薄荷醇还可以通过扩张血管来加速愈合。这会增加流向受影响区域的血流量，这是缓解肌肉和关节酸痛的重要因素。

Cavalor CoolSens has a neutral pH and will not irritate the skin. Thanks to the addition of tea tree, the product is also ideal for treating minor abrasions.

Cavalor CoolSens 具有 pH 值中性，不会刺激皮肤。由于添加了茶树，该产品也是治疗轻微擦伤的理想选择。

## CAVALOR COOL SENS

DESCRIPTION : Blue-greenish liquid

描述：蓝绿色液体

### **DIRECTIONS FOR USE 使用说明**

Dilute with cool water to the desired concentration. Apply to the horse's body with a sponge focusing on the back and legs. Do not rinse the horse, simply use a sweat scraper until it is no longer dripping water. Caution: for external use only. Avoid contact with the eyes.

用凉水稀释 Cavalor CoolSens 至所需浓度，用海绵涂抹在马的背部和腿部。不要冲洗马，只需使用刮汗刀，直到不再滴水。注意：仅供外用。避免接触眼睛。

STORAGE 贮存

Keep out of reach of children. 请将本品放在儿童不能接触的地方。

